

《单词百科:outwards是什么意思?outwards怎么发音?outwards的解释和用法》

英语单词outwards是什么意思?outwards怎么读?outwards怎么发音?简答网为您整理了outwards的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



outwards怎么读

outwards的读音:[a tw dz]

outwards的意思

1、adv.向外地;外表地;

outwards的近义词

1、away adv.离开, 远离;在远处;消失;

2、forward adv.向前, 提前;有进展地;向将来;拨快地;

- 3、forwards adv.向前方，继续向前；
- 4、or conj.或，或者；还是；不然，否则；左右；
- 5、out adv. 出局；在外，在外部；完全，彻底；出版；

outwards的双语例句

- 1、The homes were pushed outwards even at the cost of the discomfort of commuting.

不少家庭甚至不惜忍受往返的不便,把家往城外搬.

- 2、'Am I not?' Mr. Lorry opened his hands, and extended them outwards with an argumentative smile.

“难道我见过你么？”罗瑞张开两臂,摊开了双手,带着争辩的微笑.

- 3、His belief is that the future of the Community lies in looking outwards.

他认为该共同体的未来在于对外发展。

- 4、Does this door open inwards or outwards?

这门朝里开还是朝外开？

- 5、Caudal edges have to be straight or curving outwards, and not bending inwards.

尾鳍边缘一定要直或是向外弯曲,不能向内弯折.

- 6、Wound from in outwards daub by mercurochrome, dry, don't dip in water.

在伤口处由里向外涂抹红药水,晾干,不要沾水.

- 7、The idea is to spread social democracy and economics outwards from Europe.

其目的是将欧洲的社会民主与经济制度传播到世界各地。

- 8、In lapping up a fur, they always put the inner side outwards.

卷毛皮时,他们总是让内层朝外.

- 9、Does that window open inwards or outwards?

那个窗户是向里开,还是向外开?

10、The smoke increased, sifted, rolled outwards.

烟正在扩大,它泄漏出来,滚滚朝外.

11、The door opens outwards.

这门是朝外开的。

12、The top door opened outwards...

顶上的门朝外开。

13、Growing numbers of people live in the city and travel outwards to work.

越来越多的人住在城市而工作在外地.

14、If Shanghai is a door, it opens outwards.

如果上海是一个门,首先也是出去的门.

15、Now he made holes in the wall and placed his guns in them, pointing outwards.

然后在围墙上凿些洞孔,把枪插进去,枪口朝外.

16、Her feet turn outwards.

她双足外翻.

17、Before you look at inwards to yourself, look outwards to others. Happiness will quietly comes.

当你能在看见自己以前,先看见别人,幸?便会悄悄降临.

18、The walls of the house lean outwards slightly.

房子的墙有点往外倾.

以上是简答网为您整理的outwards怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于outwards的用法

、outwards的释义、outwards的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/outwards>

